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Voortgang visieschets Park van Luna

De focus voor dit gebied ligt op een meer uitnodigende landschappelijke 
inrichting. Het draagvlak wordt onderzocht om de gewenste beschutting 
te realiseren met beplanting, in plaats van de eerdere beoogde duinen. 
Hiermee kan worden voldaan aan de gewenste besparing op de 
investeringen.  Dit zonder dat dit effect heeft op de inkomsten voor het 
gebied. Gesprekken met de gemeente en ondernemers worden gestart, 
en er wordt gewerkt aan een kostenraming.

Energie en klimaat: 
stappen richting duurzame toekomst

In het project “Energie en klimaat” zijn kansen verkend voor duurzame 
energieopwekking en klimaatadaptatie binnen Geestmerambacht. 
Er is onderzocht waar zonnepanelen en windmolens mogelijk zijn, 
en hoe circulaire landbouw en biodiversiteit versterkt kunnen worden. 
Het recreatieschap werkt samen met partners aan haalbare initiatieven 
zonder zelf te investeren. Windmolens bij het evenemententerrein en 
zonnepanelen boven parkeerplaatsen zijn kansrijk. Er wordt verder 
gewerkt aan deze initiatieven in de locatieontwikkelingen die beoogd zijn. 

Financiële documenten: 
kadernota 2026
De kadernota 2026 is medio december met een verzoek om 
een zienswijze naar de participanten gestuurd. Op basis van 
de ontvangen zienswijzen heeft het algemeen bestuur in haar 
vergadering van 17 april besloten dat er geen aanleiding is 
deze aan te passen. Wel wil het bestuur gevolg geven aan de 
zienswijzen door het financieringsvoorstel voor het UP apart aan 
de gemeenteraden voor te leggen.

Op 27 maart heeft het dagelijks bestuur de jaarstukken 2024,
de begrotingswijziging 2025 en de programmabegroting 2026 
voorlopig vastgesteld en met een verzoek om een zienswijze 
naar de participanten verstuurd. Het bestuur is van mening
dat de uitvoering van het UP moet worden voortgezet om
extra structurele participantenbijdragen te voorkomen en de 
afgesproken kwalitatieve verbetering en opwaardering van het 
gebied moet worden gerealiseerd. Het algemeen bestuur doet 
een verzoek aan de raden om de investeringen voor het UP en 
de participantenbijdrage met rentekosten te verhogen.  Met de 
aanbieding wordt aan de raden voorgelegd om het draagvlak
te onderzoeken voor de aanleg van het Park van Luna. Dit om 
tegemoet te komen aan de gevraagde bezuinigingen op de 
investering.  Deze documenten worden met de ontvangen 
zienswijzen en het financieringsvoorstel op 9 juli a.s. aan het 
algemeen bestuur voorgelegd.

Gebiedstafel van 1 april over Routes 
en Actieparcoursen
De zesde editie van de gebiedstafel stond in het teken van het 
ontwerpplan voor routes en actieparcoursen. Dit plan is een 
product participatie met de gebruikers.  Tijdens de bijeenkomst 
werd deelnemers gevraagd mee te denken over hoe de routes 
verbeterd kunnen worden en welke trends of doelgroepen 
mogelijk meer aandacht verdienen in de toekomst. 
Een belangrijke rode draad uit de gesprekken was de wens 
om te blijven waken over de juiste balans tussen recreatie en 
natuur. Het voorstel wordt 9 juli, samen met de opmerkingen 
van de deelnemers van de gebiedstafel, voorgelegd aan het 
algemeen bestuur.

De voorbereiding van alle 14 projecten uit het UP nadert zijn voltooiing. 
Vanaf 2025 werkt het recreatieschap ook aan de realisatie van de 
projecten in het gebied. Dit is onder andere terug te zien in:

https://recreatienh.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/a092e7f0-add7-458b-824d-004e2b279b3a
https://recreatienh.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/a092e7f0-add7-458b-824d-004e2b279b3a

